

**Senior Civil Engineer and Principal Lead of Civil
Division**

Klaus Mörchen



Klaus is principal expert in civil engineering with 27 years of professional experience in both design and execution of all kinds of civil structures including energy supply and industrial facilities or residential areas. He holds an additional examination as authorized expert in damages to premises or buildings.

Klaus worked for general contractors, consultants and employers both domestic and international. He took the responsibility as a project manager, site manager, design coordinator, designer, structural analyst, contract manager and for the tendering process. He is experienced in all project phases and is responsible for high level construction budgets.

Klaus studied Civil Engineering at the Technical University in Aachen (RWTH).

What gives you most satisfaction in your work?

Working on challenging and ambitious projects in professional and international teams.

Why did you choose RWE TI?

The opportunity to manage and construct unique and manifold energy infrastructure projects.

“You have the choice”

What it means to me:

We assure that in us you have a team of highly qualified specialists with a wide range of expertise. We will give precise answers to your questions and impress you in all project phases.

**Senior Civil Engineer and Principal Lead of Civil
Division**

Klaus Mörchen



Klaus Mörchen ist Experte für Bauwesen und verfügt über 27 Jahre Berufserfahrung in der Konstruktion sowie in der Ausführung von Bauwerken. Dazu gehören unter anderem Energieversorgungs- und Industrieanlagen sowie Wohngebäude. Zudem ist er Sachverständiger für Schäden an Betriebsgrundstücken oder -gebäuden.

Klaus Mörchen hat sowohl in Deutschland als auch international für Generalunternehmer, Beratungsfirmen und weitere Unternehmen gearbeitet. Dabei war er bereits als Projekt- und Baustellenleiter, Statiker und Konstrukteur tätig sowie für die Koordination von Konstruktionsarbeiten, das Vertragsmanagement und das Vergabeverfahren zuständig. Er kennt sich mit allen Projektphasen sehr gut aus und ist verantwortlich für hohe Projektbudgets.

Klaus Mörchen hat Bauwesen an der RWTH Aachen studiert.

Was gefällt Ihnen an Ihrer Arbeit besonders gut?

In einem professionellen und internationalen Team an anspruchsvollen und ehrgeizigen Projekten zu arbeiten.

Warum haben Sie sich für RWE TI entschieden?

Wegen der Möglichkeit, einzigartige und vielfältige Energieinfrastrukturprojekte zu leiten und umzusetzen.

„Sie haben die Wahl!“

Diese Botschaft bedeutet für mich:

Sie können sich sicher sein, dass Ihnen mit uns ein Team hochqualifizierter Fachleute mit umfangreichem Expertenwissen zur Seite steht. Von uns erhalten Sie klare Antworten auf Ihre Fragen und die besten Leistungen in allen Projektphasen.